
 

 

 

 

Geachte heer/mevrouw, 

 

Mijn naam is John Hock en ben de voorzitter van hengelsport vereniging De Zeelt, gevestigd in 

Millingen aan de Rijn. 

Namens het gehele bestuur, commissies en leden wil ik graag de hengelsport bij u onder de aandacht 

brengen. 

 

Onze vereniging telt momenteel 367 leden maar landelijk zijn het er natuurlijk veel meer. 

Het aantal sportvissers dat lid is bij één van de 737 hengelsportverenigingen die via de zeven 

regionale federaties zijn aangesloten bij Sportvisserij Nederland is fors gestegen met ruim 97.000 in 

2020 en bijna 14.000 in 2021 naar 658.431 aangesloten leden. 

Sportvissen is een nog steeds groeiende sport waarbij we inmiddels op voetbal na de grootste 

sportbond van Nederland zijn.  

Tevens is de hengelsport aangesloten bij sportorganisatie NOC*NSF. 

 

HENGELSPORT IS NIET ALLEEN VISSEN! 

 

Waar vroeger door een hengelsport vereniging alleen maar gevist werd ligt er nu een veel groter 

takenpakket bij de hengelsport verenigingen. Dit vinden wij niet erg, sterker nog het is juist leuker 

geworden. Wat is er mooier dan andere mensen te zien genieten. 

 

Dat de hengelsport niet alleen vissen is hebben we de afgelopen jaren al laten zien. 

We hebben enkele malen met de groepen 7 en 8 van basisschool Sint Martinus een visles dag 

gehouden. Hierbij krijgen kinderen biologieles en visles van ons. 

Ook hebben we afgelopen zomer gevist met verzorgingshuis Gasthuis Millingen, hierbij hebben de 

bewoners zichtbaar genoten van een middag aan de waterkant. 

Dit gaan we aankomende jaren zeker voortzetten en waar mogelijk ook uitbreiden met andere 

scholen uit onze gemeente. 

 

Ook onze lood-inruil acties waren een groot succes, tientallen kilo’s lood zijn omgeruild voor 

loodvrije producten. Deze actie is financieel mede mogelijk gemaakt door gemeente Berg en Dal, 

Sportvisserij Nederland en H.S.V. De Zeelt. Aankomend jaar volgen nog meer inruil acties want m.i.v. 

1 januari 2025 zullen wij de eerste hengelsport vereniging van Nederland zijn die 100% loodvrij vist. 

 

Sportvissen is veel meer dan een vis proberen te vangen; het is natuurbeleving, natuurbeheer 

(waterkwaliteit, visstand, toezicht en handhaving) en sport en heeft dus een heel brede 

maatschappelijke betekenis. 

 

 

 

 

 

 



Hieronder een artikel van de voorzitter mevrouw Anneke van Zanen-Nieberg van sportorganisatie 

NOC*NSF: 

 

ANNEKE VAN ZANEN-NIEBERG

 

Anneke van Zanen-Nieberg, voorzitter van NOC*NSF ziet dat sport veel meer aan de 
maatschappij bijdraagt dan alleen aan een betere gezondheid. Ze licht daarom in 
haar column een aantal voorbeelden uit van een sportbonden die voor een beter en 
mooier Nederland zorgen. 

Stress verminderen 

Ook vissen is een sport die midden in de maatschappij staat en positieve 
neveneffecten kent. Vissen is voor degenen die het doen vaak zeer 
ontspannend en helpt daardoor om stress symptomen te verminderen of te 
verhelpen. Je overgeven aan de dobber en de onvoorspelbare vissen 
draagt daarmee bij aan een betere mentale gezondheid. Ook Defensie 
heeft deze positieve neveneffecten onderkend en werkt samen met de 
Nederlandse Sportvisserijbond om soldaten met PTSS-klachten de rust te 
brengen die zij zo hard nodig hebben. Maar de bond doet meer. Zij werkt 
ook nauw samen met natuurbeheerorganisaties. Waar het beeld vaak is dat 
vissers de natuur verstoren, verricht de bond juist veel werk om de visstand 
op peil te houden en de kwaliteit van het viswater verder te verbeteren. 
Want juist de bond en haar vissers begrijpen dat je alleen de mogelijkheid 
blijft houden om te vissen als je zorgvuldig met de vis en z’n leefomgeving 
omgaat. Vissen doe je met respect naar dier en omgeving! 
 
 
 

https://www.sportenstrategie.nl/auteurs/anneke-van-zanen-nieberg
https://www.sportenstrategie.nl/auteurs/anneke-van-zanen-nieberg


Bij deze de link naar het volledige artikel: https://www.sportenstrategie.nl/opinie/hoe-sport-de-
wereld-een-beetje-mooier-maakt/ 
 

Zoals u zult begrijpen zijn wij erg blij met deze mooie woorden en zullen we ons met veel plezier ook 

in de toekomst voor de maatschappij blijven inzetten. 

Ik hoop dat het voor u een beetje duidelijk is geworden wat een hengelsport vereniging voor een 

ieder kan betekenen.  

 

Mochten er toch nog vragen zijn kunt u altijd bij ons terecht via: dezeelt@gmail.com 

 

Met vriendelijke groet namens hengelsport vereniging De Zeelt, 

 

John Hock  

Voorzitter 
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